
Vi, socialdemokratiska ledamöter i Miljö- och Byggnadsnämnden, reserverar oss mot punkt 2 i 

nämndens beslut om remissyttrande över utredningen ” Effektiv och rättssäker PBL-överprövning”. 

Vi tycker inte som majoriten i nämnden att överklagande av bygglov ska gå direkt till mark- och 

miljödomstolen. Vi tycker inte heller som utredningen föreslår att endast 12 av landets länsstyrelser 

ska pröva överklagade kommunala beslut enligt PBL. I stället anser vi att närhetsprincipen är viktig 

för  medborgarna och länsstyrelsens lokalkännedom är viktig för hanteringen av överklagande. 

Därför var vårt förslag i nämnden att man ska behålla den nuvarande ordningen för överklagande av 

beslut om bygglov m.m., dvs att länsstyrelsen är första instans. 

Vi reserverar oss till förmån för vårt eget förslag. 
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